
 MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-PETRŽALKA 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z rokovania 19. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka konaného dňa 11. júla 2017 (2. časť) 

 

Začiatok rokovania: 14,15 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny.  

Ospravedlnení: pp. I. Antošová, J. Bučan, A. Dyttertová, Ľ. Farkašovská, M. Fiala,  

V. Gallo, P. Hochschorner, Ľ. Homola, J. Hrehorová, M. Jóna, Ľ. Kačírek, J. Karman,  

M. Makovníková Mosná, M. Vičan, J. Vydra . 

Neospravedlnený: Ján Hrčka 

 

Otvorenie zasadnutia: 

Zasadnutie na základe písomného poverenia otvoril a viedol zástupca starostu Michal 

Radosa z dôvodu dovolenky starostu Vladimíra Bajana. Nakoľko prezenčné hlasovanie 

dňa 27.6.2017 vykázalo, že v rokovacej miestnosti je prítomných 17 poslancov, podľa  

§ 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení nebolo zastupiteľstvo spôsobilé 

rokovať a uznášať sa, starosta zvolal pokračovanie rokovania na dnešný deň – 11.7.2017.  

 Predsedajúci skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom 

prítomných 19 z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 54,3 %. Počet poslancov sa 

v rokovacej sále priebežne menil. 

 Sčítanie pri hlasovaní bude vykonané ručne. Skrutátorkami pre rokovanie sú  

p. Paulenová a p. Škamlová z odd. organizačných vecí. 

 

Návrhová komisia:   
Rokovanie o tomto bode otvoril p. Michal Radosa zástupca starostu, ktorý odporučil do 

návrhovej komisie dovoliť p. Škorvanekovú, nakoľko pôvodne zvolený člen komisie  

p. Ľuboš Kačírek je neprítomný z dôvodu dovolenky.   

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 
 

Hlasovanie: prítomných 19, za 19, proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 
 

Návrhová komisia pracovala v zložení: p. Elena Pätoprstá,   

p. Ľubica Škorvaneková 

p. Juraj Kríž. 

---------- 

 

Overovatelia zápisu:  
Rokovanie o tomto bode otvoril p. Michal Radosa zástupca starostu, ktorý odporučil  

za overovateľku dovoliť p. Petriskovú, nakoľko pôvodne zvolená p. Dyttertová je 

neprítomná z dôvodu dovolenky. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 
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Hlasovanie: prítomných 19, za 18, proti 0, zdržal sa 1 – návrh bol prijatý. 
 

Za overovateľov zápisu z tejto časti rokovania miestneho zastupiteľstva boli zvolené: 

     p. Alexandra Petrisková 

  p. Lýdia Ovečková, 

---------- 

 

32. Rôzne 

 

Rokovanie k bodu Rôzne otvoril p. Radosa.  

 

p. Pätoprstá – vystúpila s návrhom uznesenia, ktorým miestne zastupiteľstvo žiada  

prednostu zabezpečiť na webovej stránke mestskej časti v časti Životné 

prostredie zverejnenie: 

1. Mapy pozemkov, ktoré kosí mestská časť Bratislava-Petržalka 

2. Mapy pozemkov, ktorých kosenie má v kompetencii hlavné mesto 

3. Mapy pozemkov, ktoré majú v kompetencii iné subjekty 

a mapu doplniť o vysvetľujúcu legendu k subjektom spravujúcim pozemky. 

        Termín: september 2017 

 

p. O. Kríž – požiadal starostu, aby sa listom obrátil na primátora Bratislavy so 

žiadosťou o zverenie bunkra na Antolskej ul. pre mestskú časť Bratislava-

Petržalka a táto by ho dala spravovať občianskemu združeniu p. Košírera 

ako múzeum Petržalky, je tam dobré spojenie MHD, mala by sa urobiť 

dobrá propagácia, 

prednosta – upozornil, že toto uznesenie má dopad na rozpočet mestskej časti, 

p. Šesták – žiadal doplniť do uznesenia parcelné číslo pozemku, na ktorom bunker 

stojí, aby to bolo jednoznačné, 

p. Cmorej, FP – čo v prípade, že to starosta nepodpíše, bude hlasovanie o polroka? 

Prednosta – objasnil, ako je to s hlasovaním v prípade nepodpísania uznesenia; 

navrhol, aby ak budeme mať vyjadrenie od primátora, bol materiál 

predložený v zastupiteľstve. 

 

p. Dolinay – požiadal o zamyslenie sa nad koncepciou zvolávania zasadnutí 

poslancov, navrhol zaviazať vedenie mestskej časti, aby sa zastupiteľstvo 

konalo každý mesiac a popoludní, 

p. Radosa – konštatoval, že je smutné, ak poslanci nevydržia do konca rokovania, 

pričom plán zasadnutí je známy polroka vopred – odporučil riešiť túto 

otázku v novembri, keď sa bude pripravovať plán zasadnutí na rok 2018, 

p. Cmorej – požadoval 10 zasadnutí, 

prednosta – odporúča, aby na stretnutí starostu s predsedami poslaneckých klubov 

pred prípravou rozpočtu bola daná táto požiadavka; so zasadnutiami 

popoludní nie je problém, 

 

p. Gaži – upozornil na veľký počet zmlúv na prenájom na dobu neurčitú a vystúpil 

s návrhom uznesenia, aby boli poslancom predložené všetky zmluvy, ktoré 

majú cenu nižšiu ako 0,50 €/m
2
, nakoľko MZ tieto prenájmy neschvaľuje, 

 

p. Petrisková – na základe upozornenia seniorov požiadala vypracovanie nového 

Komunitného plánu Petržalky podľa údajov z roku 2016, 

p. Pätoprstá – odkázala na údaje z konferencie, ktorá sa konala na hlavnom meste.  
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Návrhová komisia dostala tri návrhy uznesenia od poslancov: 

 

1. p. Elena Pätoprstá: 

„Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka žiada prednostu 

zabezpečiť na webovej stránke mestskej časti v časti Životné prostredie 

zverejnenie: 

1. Mapy pozemkov, ktoré kosí mestská časť Bratislava-Petržalka 

2. Mapy pozemkov, ktorých kosenie má v kompetencii hlavné mesto 

3. Mapy pozemkov, ktoré majú v kompetencii iné subjekty 

a mapu doplniť o vysvetľujúcu legendu k subjektom spravujúcim pozemky. 

        Termín: september 2017“ 
 

Hlasovanie: prítomných 20, za 20, proti 0 – návrh bol prijatý. 
 

Záver:  

Uznesenie č. 355 

---------- 

 

2. p. Oliver Kríž: 
„Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  žiada starostu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka, aby sa obrátil na hl. mesto SR Bratislavu so 

žiadosťou o zverenie bunkru na Antolskej ul., nachádzajúcom sa na pozemku 

parc. č. 5566/2 za účelom zriadenia MÚZEA PETRŽALKY. V prípade kladnej 

odpovede bude zverenie ešte raz predmetom rokovania miestneho zastupiteľstva.“ 
 

Hlasovanie: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 
 

Záver:  

Uznesenie č. 356 

---------- 

 

3. p. Gabriel Gaži: 

„Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka žiada prednostu 

o predloženie zmlúv na prenájom na dobu neurčitú, ktoré majú cenu za prenájom 

menšiu ako 0,50 €/m
2
/mesiac a v kontexte pravidiel schvaľovania zmlúv 

o prenájme Komisie pre správu majetku.“ 
 

Hlasovanie: prítomných 20, za 17, proti 0, zdržali sa 3 – návrh bol prijatý. 
 

Záver:  

Uznesenie č. 357 

---------- 

 

Záver 

 Pán zástupca starostu Radosa poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

miestneho zastupiteľstva ukončil. 

 

Koniec rokovania: 15.30 hod. 

 

____________________________   _________________________ 

 Ing. Vladimír Bajan    Ing. Miroslav Štefánik, MBA 

 starosta    prednosta 
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Overovatelia zápisu:_______________________________    

            Ing. Alexandra Petrisková 

 

 

   _______________________________ 

                Ing. Lýdia Ovečková 

 

 

Zapísala:  _______________________________ 

    PhDr. Denisa Paulenová 

 

  


